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Lapmežciema pagasta konsultatīvās padomes (turpmāk – Padome) sēde sasaukta 2024. gada 17.jūlijā plkst. 

19:00 Liepu ielā 4, Lapmežciemā, Lapmežciema pagastā, Tukuma novadā, LV-3118. 

Sanāksmi atklāj Padomes priekšsēdētājs Dario Ramuss 

Sanāksmi protokolē: Dario Ramuss 

Sanāksmē piedalās deviņi padomes locekļi: 

Valentīna Legzdiņa 

Gints Balodis 

Dace Treimane-Freimane 

Ilze Lapiņa 

Diāna Krastiņa 

Anita Alberta 

Liene Kalēja 

Indulis Skrebelis 

Dario Ramuss  

Pieaicināti: 

Laura Šmite –  Lapmežciema pārvaldes vadītāja 

Sanāksmes darba kārtībā: 

• Zvejnieksvētki Lapmežciemā,  

• Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītāja Lauras Šmites stāstījums aktualitātēm par Lapmežciema 

pagastā, par paveikto un plāniem 2024.gadam; 

• Iedzīvotāju iesūtītie jautājumi; 

• Nākamās sapulces norises vieta un laiks. 

Sapulces laikā tika izskatīti šādi jautājumi: 

1. Zvejnieksvētki Lapmežciemā, kuri notika 13.07.2024. Sapulces dalībnieki atzīmēja pasākuma 

augsto kvalitāti, interesantām brīvdabas tematiskām aktivitātēm (radošās darbnīcas, zivju zona), 

labo mūzikas izvēli (gan Ivo Fomins, gan balles grupa “Papīra lidmašīnas”) un norises vietas 

sakārtotību. Tika uzslavēta pasākuma reklāmas kampaņa un informatīvais atbalsts.  

Tika atzīmēts tas, ka pasākuma apmeklētāju skaits varētu būt lielāks.  

Tika izteikti un izrunāti vairāki priekšlikumi, kā šo apmeklētāju skaitu mēģināt palielināt uz 

nākamiem svētkiem:  

- TOP mūzikas grupu piesaiste; 

- Biļešu cenu diferencācija; 

- Pasākuma programmas laika grafika izvērtēšana salīdzinot ar konkurentiem – Engure, Roja 

u.c. 

2. Dario Ramuss pastāstīja par Latvijas un Šlēsvigas-Holšteinas (Vācija) virtuālo dialogu par 

energokopienu politiku. 



3. Ilze Lapiņa informēja par radušos problēmu Bigauņciemā.  

Zemesgabala īpašnieks Bigauņciemā, Laukmaļu ielā, īpašums “Priedītes”, blakus restorānam SHO, 

uzbūvējis žogu uz Ciema vecās ielas, tādā veidā liedzot fizisku piekļuvi vairākiem īpašumiem, 

piem. “Klētnieku” mājām. 

Laura Šmite apņēmās vērsties būvaldē un informēt to par pārkapumiem un žoga uzstādīšanu 

sarkanajās līnijās. 

4. Laura Šmite informēja par to, ka: 

- kādā veidā veikta ceļu atputekļošana; 

- 22.07.2024. būs zināmi iepirkuma procedūras rezultāti par Ragaciema gājēju celiņa remonta 

un rekonstrukcijas realizēšanas izmaksām;  

- laivu piestātnes projekta realizācija tiks ierobežota; 

- Kultūras nama vecā korpusa projektēšana virzās uz līguma slēgšanu; 

- notiek bērnudārza iekšējo un ārējo tīklu projektēšana – iepirkums netika izsludināts, termiņi ir 

nokavēti, pārceļas uz nākamo periodu; 

5. Tukuma novada domes Attīstības nodaļas sapulces.  

Tika lemts lūgt Tukuma novada domei turpmāk pieaicināt piedalīties sapulcēs pagastu pašvaldību 

vadību. 

6. Padomes priekšsēdētājs Dario Ramuss ierosina nākamo sapulci sasaukt 09.10.2024, plkst. 19.00.  

Balsojums – 9 par no 9 klātesošiem. 

 

Sanāksme slēgta: plkst. 21.00 

Padomes priekšsēdētājs   (____________)    D. Ramuss 

Sanāksmi protokolēja   (____________)    D. Ramuss 

 


